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VERKSAMHETSPLAN 2024 
 

 
 

Vi vill, vågar och kan 
 

 

Föreningens verksamhet 

Olofströms Ridklubb som är en ideell förening som idag består av drygt 240 
medlemmar.  
Föreningen har en styrelse och en ungdomssektion.  
 
ORK hyr hela anläggningen (stallar & ridhus mm) av Olofströms kommun, och står för 
driften av denna. Klubbens främsta inkomst är medlemsavgifter och inkomster från 
tävlingar och pay & jump/ride som drivs med ideella arbetsinsatser. Utöver detta säljs 
även bingolotter, kakor mm. 
 
Klubben har avtal med Karoline Lindahl som driver Olofströms Ridcenter som eget 
företag. 



 

Styrelsen 
Övergripande mål  
Vårt långsiktiga mål är att ha engagerade och ansvarstagande styrelsemedlemmar. 
Bibehålla en god ekonomi 
 
Dagsläget  
Styrelsen har regelbundna möten med dagordning. Styrelsen har en handlingsplan för 
åtgärder och aktiviteter som ska utföras.  
 
Mål 2024  

• Nya/förnyade avtal med kommunen 
• Få klarhet i bansträckning av sydostlänken och dess påverkan på oss samt då 

även kunna planera för en flytt av anläggningen 
• Kommunicera förändringar, aktiviteter och händelser via sociala medier för att 

nå ut till våra medlemmar. 
• Få fler medlemmar att hjälpa till med det ideella arbetet vid arrangemang m.m. 

 

 
 
Barn, ungdomar och vuxna 
Övergripande mål  
Ridskoleverksamhet för barn, ungdomar och vuxna ska finnas, med möjlighet att 
utvecklas på olika nivåer och i olika grenar inom ridsporten.  
Satsa på och utveckla ungdomssektionens och styrelsens medlemmar, inom ledarskap 
mm, genom samarbeten med SISU idrottsutbildarna i Blekinge.  
Olofströms Ridklubb ska vara en attraktiv klubb att tillhöra där alla trivs, kan umgås och 
känna sig trygga och välkomna. Ha en god och engagemangsskapande sammanhållning 
bland medlemmarna i klubben.  
 

Dagsläget  
Idag bedrivs ridskoleverksamhet där barn/ ungdomar och vuxna kan träna och tävla på 
olika nivåer och i olika grenar inom ridsporten med ridskolehäst eller egen häst.  
Förutom hoppning och dressyr får de även möjlighet att testa andra grenar som WE, 
gymkhana och körning mm.  
Det finns externa tränare i hoppning och dressyr där både privatryttare och 
ridskoleryttare kan delta. 
Det finns en god sammanhållning bland medlemmarna i klubben och vi strävar mot att 
bli ännu bättre på att ta hand om och välkomna nya medlemmar, för att de snabbt ska 
lära känna och hitta sin roll där de kan vara delaktiga i klubbens utveckling. 
Ungdomssektionens styrelse, som genomgår ett generationsskifte, får ökat stöd och 
hjälp från styrelsen där målet är att bibehålla en aktiv ungdomsektion. Vi står nu inför 
nya utmaningar eftersom ökade kostnader för el, drivmedel och mat gör att vissa kanske 
måste välja bort ridning som är en ganska dyr sport. 
 
 
 



 

Mål 2024. 

• Vi ska göra satsningar och aktiviteter om hästvälfärd och trygg i 
stallet. 

• Vi ska skapa ökat engagemang genom att jobba med olika aktiviteter för alla 
medlemmar. 

• För att bibehålla och förbättra sammanhållningen bland medlemmarna i klubben 
ska vi bli bättre på att nå ut med information och ge alla medlemmar en möjlighet 
att kunna bidra på något sätt. 

• Aktivera och engagera nya och gamla medlemmar i klubbens arbete genom att 
informera och bjuda in via klubbens sociala medier 

. 

 

 
Tävlingsverksamhet  
Övergripande mål  
Vi vill kunna arrangera attraktiva tävlingar i grenarna dressyr och hoppning. På våra 
dressyrtävlingar framöver prova att lägga till para-klasser 
 
Dagsläget  
I dagsläget har vi svårt att arrangera tävlingar på grund av att vi inte har bra 
förutsättningar till bra framridning på anläggningen. Det är viktigt att klubben kan 
arrangera tävlingar då det är klubbens främsta inkomstkälla. Sparbanken i Karlshamn 
ponny cup kommer fortgå och vi planerar för ytterligare cuper under kommande år 
 
Mål 2024  

• Fortsätta arrangera och organisera tävlingar utefter våra förutsättningar och 
hålla oss till 1* och 2* nivå.  

• Vi kommer prova att arrangera cuper även för hästar i hoppning och dressyr.  
• Vår tävlingsverksamhet bygger helt på ideella insatser.  

 

 
Sponsorer 
Övergripande mål  
Vårt långsiktiga mål är att få fler sponsorer att långsiktigt vilja sponsra klubben och 
marknadsföra sig hos oss. 
 
Dagsläget  
Sparbanken, Maxi och Shiloh är våra största sponsorer idag. Vi har en del sponsorer och 
det vanligaste utbytet är att företagen sätter upp en skylt i ridhuset. Vår senaste satsning 
där används hästarna som reklampelare genom att företagsloggan trycks på hästarna 
täcken, så de gör reklam för företagen både ute i hagen och inne i stallet där 
företagsloggan även sitter på resp hästs boxdörr. Sponsorbroschyren har uppdaterats 
med en folder om sponsorhinder. 
 
 
 



 

Mål 2024 

• Se över alternativ för vilka aktiviteter som vi kan göra för 
sponsorerna i utbyte. 

• Undersöka regler för att få sätta sponsorskyltar på staketen längs med hagarna, 
ut mot stora vägen. 

• Hitta fler möjligheter och samarbeten tillsammans med potentiella sponsorer. 
• Utveckla och kommunicera sponsorkatalogen. 

 

 
Anläggning 
Övergripande mål  
Vi vill ha en attraktiv anläggning för våra medlemmar, fyrbenta vänner och besökare. 
 
Dagsläget  
Dialog kring nya/förnyade avtal pågår även diskussioner om sydostlänken och dess 
påverkan på vår verksamhet. 
Ny gödselhantering har varit på gång ett tag och vi hoppas den kan bli klar under året 
Tjänsten som vaktmästare köps numera in av Olofströms Ridcenter. 
 
Mål 2024 

• Det är avgörande för klubbens överlevnad att det finns en uteridbana, för 
framridning vid tävlingsarrangemang. Bibehålla nuvarande utebanas ridbarhet 
så vi kan arrangera hopptävlingar även om framridningen ligger lite långt bort. 

• Få till en ny besiktning av anläggningen som inte gjorts sen mars 2020 och det 
ska göras årligen av kommunen. 

• Hålla anläggningen i ett gott skick, på ett sätt som är ekonomiskt försvarbart med 
tanke på en ev. kommande flytt. 

 

 
Utbildning  
Övergripande mål  
Vi vill erbjuda våra medlemmar mer helgkurser, externa tränare, clinics och 
föreläsningar. 
 
Dagsläget  
Under 2023 har vi haft några lite olika helgkurser med tex inomhusfättävlan för Philippa 
Magnusson och tömkörningsföreläsning samt Clinic för Anders Eriksson 
 
Mål 2024  

• Vi ska bjuda in SISU att hjälpa oss utveckla/strukturera styrelsearbetet 
(samarbete och mötesstruktur) i Q1-2. 

• Ridskolan satsar på teoriundervisningen och siktar på vinst i ridskoleserien 
• Vi kommer under året försöka satsa mer på att utveckla det ideella 

engagemanget med olika satsningar på funktionärsutbildningar för våra 
medlemmar.  

• Efter medlemmars önskemål arrangera olika helgkurser och föreläsningar.  


